
Bestyrelses- og aktivmøde 

Tirsdag, den 18. maj 2021 kl. 19.30  

Teams 

 

Til stede: Niels, Roger, Tove og Annette 

Afbud fra:  Otto og Kasper 

1)  Roger er mødeleder, Annette er referent 

 

2) Godkendelse af referat 

Referatet godkendtes 

 

3) Trafik 

Roger orienterede om, at der var gået 6 uger, inden han havde fået svar fra Kommunen vedrørende 

krydsning ved Café Jorden Rundt. Kommunen erkender, at det var en fejl, at der kom fliser på i stedet for 

asfalt. Bliver ikke lavet om. Opstribning bliver lavet, når det bliver frostfrit. Roger har genfremsendt 

forslaget om malet svingbane – måske tager det yderligere 6 uger at få svar.  

Roger og Niels har skrevet til Lyngby Kommune om et sted ved den nye Føtex i begyndelsen af Lyngby, hvor 

bilisterne bliver vildledt til at køre ind cykelstien. 

Trafiksikkerhedsplanen bliver vedtaget – snart. Det vides ikke, om den kommer i høring. 

 

4. Generalforsamlingen er fastsat til den 30. maj kl. 13 ved Peter Lieps Hus. Roger har fundet en fin stor 

træstamme, som kan danne rammen om mødet, lige før Peter Liep på vejen fra Klampenborg Station.  

Roger snakker med Kirsten for at høre om hun genopstiller, ellers genopstiller alle. 

 

5. Økonomien. Regnskabet er sendt ind og sekretariatet har kvitteret for det. Regnskabet skal underskrives 

af revisor inden generalforsamlingen. Tove sørger for det. Det ansøgte beløb er godkendt af sekretariatet. 

 

6. Nyt fra alle 

Roger fortalte fra Grønt Råds møde, som blev afholdt på Teams og hvor der ikke foregik noget 

cykelrelevant. 

 

7. Eventuelt 

Intet 

 

8. Næste møder 

Næste møde er generalforsamlingen den 18. maj og efterfølgende er der konstituerende møde. 

 

Ref: Annette, 180521 


